
Lad os nu dampe på vores E-cigaretter der er langt mindre skadelige en alm.cigaretter..jeg har røget 

alm.cigaretter i 52 år men de sidste 3 år har jeg kun dampet på E-cigarette..min vejrtrækning er 

blevet 100% bedere og helbredsmæsigt har jeg fået det meget bedere..ville være totalt hul i hovedet 

at forbyde dem..tvært imod burde alm. cigaretter forbydes..mvh john kure  
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